
آن جهت که کربلا خاص خاص است

شماره پرسش: ۱۳۷۲۴

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۵۱:۱۶ ۱۳۹۴/۸/۱۱

متن پرسش

با عرض سلام خدمت استاد عزیزم: اینکه شما می فرماد بنده فکر می کنم اگر باز هم حادثه

عاشورایی تکرار شود بیش از آن عده قلیل به صحنه بیایند، آیا نوعی اغراق است؟ آیت االله خاتمی چند

شب پیش در محضر حضرت آقا با قسم جلاله یاد کردند که اگر شما ها آن زمان بودید حتما در خیمه

سید الشهدا علیه السلام باقی می ماندید البته درست هم به نظر می رسد چون در این عصر جوانان و

مردمی که با همه ظلمات در پای ولایت مانده اند و حاضرند همه چیزشان را فدای رهبر و انقلاب

اسلامی کنند هم مثل همان کار شهدا را انجام می دهند. یا آن عده ای که از همه چیزشان می گذرند و

برای دفاع از حرم های اهل بیت علیهم السلام به جهاد می روند که تعدادشان کم هم نیست و منهم

من ینتظر هم که الی ما شااالله که برای آنها هم دعا کنید شاید توفیق پیدا کنند. با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده از آن جهت که کربلا خاص بود و همه در آن صحنه به شهادتی که برای

آنها مسلّم بود، آن سخن را عرض کردم که عدهای صرفاً مبارزه می کنند تا در همان مبارزه به شهادت

خود برسند و با اینهمه اصراری بر عرض خود ندارم، متذکر اهمیت آن صحنه میباشم. موفق باشید


